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Valtuutettu Matti Adolfsen esitti seuraavan aloitteen: 
 
Tällä kadunpätkälle, joka lyhentäisi ajomatkaa liikuntahallilta lumilinnalle 
kokonaiset 45 sekuntia, ei ole tähän mennessä kukaan osannut esittää 
todellista tarvetta. Se, että katu on kaavaan merkitty, ei tarkoita, että se 
pakottaisi sen myös toteuttamaan. Kaavan tehtävä on luoda mahdollisuus, 
jonka voi käyttää tai mieluiten jättää käyttämättä jos sille ei ole tarvetta.  
 
Esitän, että selvitetään, onko Mansikkanokankadulle tällaisenaan oikeasti 
mitään tarvetta. Ja kuinka monena päivänä vuodessa tämä kuviteltu tarve 
olisi? Tarvitaanko kestopäällystetty ja valaistu katu vai riittääkö sittenkin 
sorapintainen puistopolku?  
 
Edellisessä valtuuston kokouksessa peräänkuulutettiin aikataulua jonka 
mukaisesti rakentamista siirrettäisiin. Silloin siihen ei saatu ehdotusta. 
Tarveselvitys oli myös mukana mutta vedin sen pois jotta äänestys ei 
menisi monimutkaiseksi.  
 
Uusi liikuntahalli valmistuu pian ja otetaan käyttöön syksyllä 2024. Hallista 
kertyvien käyttökokemusten perusteella valtuusto voi syksyllä 2025 
seuraavan vuoden talousarvion yhteydessä päättää, tarvitaanko katua vai 
muutetaanko kaavaa niin että katu poistuu. Alue on syytä asettaa 
toimenpidekieltoon kunnes tarveselvitys valmistuu. 
 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 


